
Pytanie:   
 
 
Witam, 

 
Każdego roku pobocza ulicy Bunkrowej były koszone dwa razy w roku, raz w maju i raz we 
wrześniu .Czy w tym roku będzie jeszcze wykonane koszenie tych poboczy? 

 
                                                                                                 pozdrawiam  

                                                                                                 Lesław Wilczyński  
 

 

 

 

Odpowiedź: 

Szanowny Panie, 
 

 
Koszenie poboczy ul. Bunkrowej w Świdnicy będzie wykonane w bieżącym tygodniu. 
 
 

 
                                                                                       Z poważaniem  

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


